
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 05 decembrie 2022, ora 12:00

Convocarea 9edinjei extraordinara a fost facuta de catre grupul
consilierilor generali PSD din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti, Tnregistrata atat Ia Cabinet Secretar General cat 9i la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica sub nr. 181815/29.11.2022

§edinja a avut Ioc la sediul autoritalii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 52 din cei 55 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edinla au participat urmatorii: doamna Georgiana Zamfir,
Secretar General al Municipiului Bucure9ti 98 doamna Mariana Brod –
Director executiv, Direc jia Asisten@ Tehnica 9i Juridica.

La 9edin@ au fost absenji urmatorii: Milea Dan, Militaru Marian-
catalin (suspendat) 9i §erban Luminita-Gabriela.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin

Buna ziua dragi colegi! fmi cer scuze pentru Tntarziere, au fost niste
probleme tehnice.

Deschidem sedinta Consiliului General de astazi
O sa dau, in primul rand, cuvantul doamnei Georgiana Zamfir,

secretarul general al Primariei Municipiului Bucure9ti.(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Mluljurnesc frumos, domnule pre9edinte.
Buna ziua, avem o prezenta de 41 de consilieri generali, o sa va

supun la vot procesul Tncheiat in 9edinja ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti din data de 25 noiembrie 2022. va
rog sa va exercitaji votul.

Domnul lordanescu, doamna Petrescu, domnul Badiu Andrei,
domnul Deaconescu

Doamna consilier Petrescu Natalia Lil
fmi cer scuze, mi s-a deconectat si nici

(



Doarnna Secretar General Georqiana Zamfir
Am supus la vot procesul verbal al 9edin jei din data de 25 noiembrie

2022

Doamna consilier Petrescu Natalia Liliana Adela
Ok

Dornnul consilier lordanescu Anqhel
Buna ziua. Ma auziji? Am o problema cu sunetul.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Domnul lordanescu are o problema cu sunetul. Doamna Cantea,

dornnul Badiu, domnul Deaconescu, domnul Hazarian, doamna Lipa.

Doamna consilier Lipa Elisabeta
Buna ziua.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
va rog sa va exercitati votul la procesul verbal.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Am votat online

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Doamna Gram, domnul lordanescu, doamna Lipa.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Ma scuza+i, eu m-am reconectat. La ce punct de pe ordinea de zi

suntem?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Suntem la votarea procesului verbal al §edintei Consiliului General

din 25 noiembrie.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Votez „pentru“.

Domnul consilier lordanescu Anqhel
S-a consemnat si votul rneu?
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Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Da, domnule consilier lordanescu.

Domnul consilier Melciu Florin
Votez „pentru” .

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc

Cu 33 de voturi pentru, 13 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva,
procesul verbal a fost aprobat.

Dau cuvantul domnului pre9edinte Constantin Hazarian.

(

Menjiune: Rezultatul final al votului este: 34 de voturi pentru, 13
abtineri, 0 voturi Tmpotriva (voturi generate de platforma online de
videoconferin@ Webex adunate cu cel exprimat verbal de catre
doamna consilier general Gram Anamaria Alina). Domnul consilier
general Melciu Florin 9i-a exprimat votul pe platforma online Webex.

(

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin

Mullumesc frumos. Vi supun votului ordinea de zi.
Primul punct – Proiect de hotarare privind ratificarea Tnfiintarii

Directiei pentru Mobilitate Urbana Sector 4 91 de Tmputernicire expresa a
Consiliului Local al Sectorului 4 de a institui norme de organizare §i
functionare a Directiei pentru Mobilitate Urbana Sector 4

Punctul 2 – Proiect de hotarare pentru solicitarea catre Guvernul
Romaniei de adoptare a unei hotarari privind transmiterea irnobilului Tn
suprafata de 11.382 mp, situat Tn b-duI Doina Cornea (fost b-duI Vasile
Milea) nr. 5G, sector 6, din domeniul public al statului Tn domeniul public
al municipiului Bucure9ti Tn vederea realizarii unui parc

Rog colegii de la DATJ sa supuna la vot ordinea de zi.
Domnul Badiu, domnul catalin Deaconescu, doamna Elisabeta Lipa,

s-a supus la vot ordinea de zi, domnul Badiu, domnul catalin Diaconescu,
doamna Elisabeta, domnul Sorin Purcarea, va rog sa finalizati procedura
de vot

Doamna consilier Li pa Elisabeta
Nu fmi apare sistemul de vot.
Votez „pentru“.



Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Multumesc. Domnul Deaconescu, dornnul Andrei Badiu, va rog sa

finalizati procedura de vot
Cu 36 de voturi pentru, 13 abjineri, 0 voturi impotriva, ordinea

de zi a fost adoptata.

Punctul 1 - Proiect de hotarare privind ratificarea infiintarii
Direcjiei pentru Mobilitate Urbana Sector 4 9i de imputernicire
expresa a Consiliului Local al Sectorului 4 de a institui norme de
organizare 9i funcjionare a Direcjiei pentru Mobilitate Urbana Sector
4

injeleg ca avem un coleg de la sectorul 4, un reprezentant al
administra+iei, care dore9te sa ia cuvantul sau sa explice eventualele
Tntrebari, sa raspunda la eventualele Tntrebari.I

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Bund ziua, domnule pre9edinte, fmi cer iertare ca intervin, grupul

PSD are un amendament la acest proiect pe care I-am 9i depus.
Multumesc.

(

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Puteti sa ii daji citire, va rog?

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Da, imediat
Articolul 1 se modifica si va avea urmatorul continut:
„Se Tmputernice9te expres Consiliul local al sectorului 4 de a institui

norme de organizare 9i functionare a Directiei pentru mobilitate urbana
sector 4

De asemenea a9 vrea sa anunt ca sintagma „ratificare” se va scoate
si din titlu. Vi multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Multumesc si eu. Cine mai doreste sa ia cuvantul? Aveti cuvantul

Domnul consilier Nicorescu Nicorel
Bund ziua. Legat de proiectul propus, de la

citire unei declara Iii cu punctul de vedere aI USR 9i
care noi nu suntem de acord cu acest proiect.



Punctul 1 – CGMB are competenta de a aproba Tnfiin+area de
institujii publice de interes local conform articolului 166 alineatul 1
coroborat cu articolul 129 alineatul 3 litera c) din Codul administrativ, OUG
57 din 2019

La data adoptarii hotararii Consiliului local al sectorului 4 numarul 8
din 31.01.2018 prin care a fost Tnfiintata Direc+ia de mobilitate urbana de
catre Consiliul local al sectorului 4, sub forma unei institujii publice
descentralizate, conform articolului 82 alineatul 1 litera h) corelat cu
dispozi+iile aliniatului 3 ale aceluia9i articol din Legea administrajiei locale
nr. 215/2001, forma in vigoare Ia data de 31.01.2018, era necesara
imputernicirea expresa a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti data
prin hotarare pentru Tnfiintarea unei institu Iii publice. Consiliul Local al
Sectorului pot aproba Tnfiintarea de institu+ii publice de interes local doar
pe baza Tmputernicirii exprese prirnite de la CGMB, conform art. 166, alin.
(2), lit. i) cu art.166, alin. (3) din Codul administrativ, respectiv, conform
art. 82 alin. (1 ), lit. h) corelat cu dispozijiile alin. 3 ale aceluia9i articol din
Legea administrajiei publice locale 215/2001 pentru perioada anterioara
datei de 05.07.2019. Consiliul Local Sector 4 a aprobat Tnfiin+area unei
institutii publice de interes local fara respectarea normelor imperative ale
Legii administratiei publice locale nr. 215/2001. Consiliul Local Sector 4
cere acum ratificarea Tnfiinlarii argurnentand ca ar putea fi aplicate
prevederile Codului civil in materia ratificarii. De notat ca in Codul
administrativ nu se prevede posibilitatea rectificarii actelor administrative
emise cu Tncalcarea legii, dar articolul 1 prevede ca aceasta se
completeaza cu prevederile Codului civil. Ratificarea din Codul civil poate
fi aplicata doar actelor care sunt lovite de nulitate relativa respectiv cele
care pot produce un prejudiciu particular respectiv persoane care ar putea
sa ratifice actul 9i care ar fi putut Tncheia acel act in mod legal, asumandu-
9i obliga+iile 9i drepturile care decurg din actul respectiv. in cazul nostru
CGMB nu este singura persoana prejudiciata. Prejudiciul este al
cornunita+ii, a9adar se prive9te interesul public. Motivul pentru care legea
codului adrninistrativ prevede ca aprobarea Tnfiintarii de institujii publice
de interes local este de competenta CGMB, este protejarea interesului
public. CGMB trebuie sa decida daca este oportun 9i daca este necesar
ca o astfel de institutie sa fie infiintata luand Tn considerare necesitatile
comunitatii. Nerespectarea competentelor de aprobare a Tnfiintarii unei
institutii publice este a9adar lovita de nulitate absoluta. Nu se poate asym F:\
lipsa unei analize a interesului public neefectuata in urma cu patrV4.D}>r:
nici cheltuielile care au fost facute timp de patru ani de o institutie FabKca ; ’', '+
Tnfiin Tata ilegal. Faptul ca Tnfiintarea acestei institutii prive9te idterdsul.;- i/ )
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public este aprobat de HCL sector 4 care prevede Tn articolul 2 ca obiectul
de activitate al Directiei de Mobilitate Urbana este implementarea
strategiei de mobilitate urbana, obiect care este un serviciu public in
injelesul legii 9i este de interes public. Se poate vedea Tn acest sens 9i
definitiile institujiei publice, serviciului public din Codul administrativ art. 5,
lit. w) 9i k), astfel hotararea CLS 4 de Tnfiintarea unei institutii publice de
interes local luata cu nerespectarea dispozijiilor imperative ale legii este
lovita de nulitate absoluta 9i nu poate fi ratificata prin hotararea CGMB
dupa 4 ani de funcjionare ilegal. Ca urmare, hotararea propusa prin care
(_,GMB doreste sa ratifice sau sa dea un vot de blam acestui HCL din 2018,
de Tnfiintare a unei institutii publice de interes local, ar fi la randul ei
nelegala 9i lovita de nulitate. Prin urmare, grupul USR va vota Tmpotriva
acestui proiect. Muljumesc.

I

Domnul pre9edinte de 9edin+a Hazarian Constantin
Domnul lider de grup, colegii de la PSD tocmai au propus prin

amendament. . .

Domnul consilier Badulescu Auretian
Deocamdata eu sunt lider Ia PSD 9i inca mai 9tiu 9i drept

administrativ. Nu am sa ma adresez domnului Nicorescu ci autorului.
Domnul Nicorescu a citit cateva ganduri de o maniera de an 3 al
Universitalii de Drept, cursul probabil l-a terminat 9i autorul, cel de drept
administrativ, numai ca vreau sa va spun ca trebuie sa larnurim, cei care
sunt atenti Ia noi, cateva chestiuni. Introducerea expresiei de prejudiciu nu
exista vizavi de aceasta chestiune, prejudiciul care sa fie suferit de
locuitorii municipiului Bucure9ti, a9a cum autorul a injeles sa T9i a9terne
gandurile Tn acea hartie. Cum foarte bine a sesizat colega mea,
amendamentul pe care dansa, intervenjia dumneaei era in aceasta
directie de a extrage cuvantul ratificare, in acest sens raman alte
instrumente de drept care vor fi folosite, dar important este sa lamurirn ca
nu exista un prejudiciu. Nu a fost prejudiciat nici eu, nici mama mea, eu
chiar dimineata am vorbit cu dansa 9i cu inca cativa cetateni §i mi-au spus
ca ei nu se simt prejudiciaji, dar ma rog, trompetele USR-iste citesc 9i ele
dupa ce Ii se da, dupa prompter. Eu 9tiu ca domnul Ciucu, care este o
chestiune din asta, un mixt USR-ist PNL-ist a avut niste discutii cu dornnia
sa vizavi de cum va asigura majoritatea USR sa
a trebuit sa avem aceste discujii in plen, nu
chestiune de caracter politic. Apropo, sa-I T{#Peb“9i pe
Domnul Ciucu, tovara9ul dumitale, Nicug:)F (Dart)&-6'e
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tramvaiele ca nu le-ati pus inca prin Bucure9ti 9i e 1 decembrie. Pi vorbiji
cu Blidar sa T9i taie venele ca a zis ca daca pe 1 decembrie nu-i umbla
tramvaiul prin Bucure9ti, el se arunca de la etaj. Deci nu vorbim despre
prejudiciu. Domnul Ciucu 9i USR-ul nu mai faceti pe cinstijii ca nu-i nicio
infractiune aici 9i puneji mana 9i votati ca altfel nu va mai Tncadrati vizavi
de obraz. O sa spuneji ca ia uite domn-Ie. Ciucu vorbe9te ceva 9i-9i ia o
obligatie ca de aia votam astazi. Nu ca ar fi nevoie de parc in sectorul 6.
Acolo era nevoie de spital in sectorul 6 sau de o gradinita, daca tot citili
dupa prompter. Ce va place sa va victimiza li 9i sa faceti pe de9tepjii. Unde
este prejudiciul? sa intre cineva care poate sa-mi indice prejudiciul, sa am
o dezbatere publica aici ca sa votam Tn cuno9tinla de cauza. Daca 9i la
sectorul 4 vorbiti de prejudicii, pai nu vedeti cum arata sectorul acela? Vi
se pare ca lucrurile stau Tn direcjia asta? Domnul Nicolescu, care este
prejudiciul? Arata{i-mi 9i mie ca daca este nu votez nici eu. Daca este
vreun prejudiciu. va muljumesc.

(

Domnul pre9edinte de 9edin A Hazarian Constantin
Are cuvantul domnul Badiu.

(

Domnul consilier Badiu Andrei
Buna ziua. Am solicitat si eu interventia avand Tn vedere ca sunt

cateva aspecte de precizat. Tntr-adevar o parte din argumentajia citita de
domnul Nicorel Nicorescu mi-o Tnsu9esc 9i eu raportat la nulitali, tipuri de
nulitati §i modul Tn care se poate ratifica sau confirma un act dupa tipul de
nulitate de care este lovit. Acum ascultand amendamentul propus de
doamna Comanici intr-adevar se nuanteaza lucrurile. Discutam doar de

un proiect care vizeaza aprobarea elaborarii unor norme de organizare 9i
functionare, ceea ce poate produce efecte doar pentru viitor 9i nu pentru
trecut cum ar fi ratificarea. Nu sunt in postura, eu sa calific daca sunt Tntr-
o situatie de legalitate sau nelegalitate avand in vedere ca avern oricum o
institu+ie care are ca prim roI aceasta verificare, institutie numita Prefectura
Capitalei, avem prefectul capitalei, prefect care a fost schirnbat Tn patru
ani Tncoace Tntre reprezentantii mai multor partide politice 9i..dornnul
Badulescu, dar 9i PSD 9i USR 9i PNL 9i cu ocazia prornovarii acestui
proiect, sigur ca poate se aude 9i la Prefectura capitalei 9i poate ne dau 9i
ei un punct de vedere raportat la modul in care a fost TnfiinjaH aceasta

TuBe

administratie, daca este nelegala, aflam. Se ataca Tn instanta, ne sp -$A I \ ry ./'
instanja daca e legal sau nu. Nu este neaparat treaba noastra cu 14 '-/Ch

este nici treaba noastra sa calculam prejudicii aici pentru ca nFl*
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suntem Curtea de Conturi. Aici Tntr-adevar pot sa spun ca d<(nnyl ; f-
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Badulescu are dreptate. Nu discutam prejudiciul sau cel pujin daca ar fi
unul nu este dovedit 9i nu suntem noi in postura sa TI constatam, motiv
pentru care, varianta propusa prin amendament mi se pare oricum ca
Tntrune9te mai riguros rigorile legii. Acum cat prive9te tramvaiele, ca
circula sau nu circula, sau obraz sau neobraz, nu stiu ce sa zic, ca noi nu
am avut neaparat atat timp sa studiem, sa facem un public call pe ce
Tnseamna impactul acestui proiect 9i nici nu am avut tirnp sa studiem
impactul pe 11 mii de oameni, dar putem, daca e cazul, sa stam sa o
facem 9i pe asta. Consider ca nu despre asta e vorba Tn 9edinja de azi 9i
de aceea consider ca trebuie sa ne rezumam la aspectele tehnice ale
proiectului. va muljumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Multumesc!
Doamna Gram, aveti cuvantul.

Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Multumesc! Eu sunt cam racita 9i sper sa ma Tntelegeti ce zic. Voiam

sa ma asigur ca am Tnteles corect amendamentul doamnei Comanici. Deci
se modifica Tn sensul ca hotararea va aproba norme de organizare 9i
func+ionare a Directiei pentru Mobilitate Urbana? Daca poate sa fmi
confirme doamna Comanici, pentru ca eu nu am primit amendamentul
scrls

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
sa vi-I mai citesc?

(

Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Daca pute{i, inca o data.

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
Daca doriti, TI mai citim o data.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
A fost trimis pe email, sa 9titi. /fn;
Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
„Se Tmputernice§te expres Consiliul Local al Se

norme de organizare 9i functionare a Direc{iei pent
Sector 4.”

:torului 4 de a
u Mobilitate



Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
OK. Multumesc!

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Se scoate „ratificare”, doamna Gram.

Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Da, da, am Tnteles.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Dau cuvantul doamnei Georgiana Zamfir, secretar general, pentru o

precizare. Multumesc!

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Daca Tmi permiteti, doamnelor 9i domnilor consilieri, doamna

Comanici a facut 9i precizarea ca sintagma se elimina 9i din titlu. Deci atat
din articol, conform norrnelor de tehnica legislativa, atat din articol, cat 9i
din titlu, practic ramane Tmputernicirea expresa, a9a cum a precizat
durnneaei, doar pentru a institui norme de organizare 9i func+ionare.

(

Doamna Consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc, doamna secretar, pentru completarea facuta!

(

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Multumesc frumos!

Doamna Consilier Gram Anamaria Alina
Da, da, am in+eles. OK. Mul+urnesc mult! Voiam sa va spun ca, a9a

cum a precizat colegul meu, hotararea de Consiliu Local Sector 4 este
lovita de nulitate absoluta. Nulitatea absoluta nu poate fi confirmata. Deci
Directia de Mobilitate Urbana s-a Tnfiintat Tn 31 ianuarie 2018 de catre
Consiliul Local Sector 4, cu Tncalcarea articolului 82 aliniat (1) litera h) Pi
alineatului (3) din Legea 215, forma care era in vigoare la acea data, 31
ianuarie 2018. Deci aceasta institutie este Tnfiin+ata ilegal. Nu putem sa
aprobam norme de organizare 9i functionare a unei institutii care a fost
Tnfiinjata ilegal. Eu apreciez faptul ca, ca urmare a discutiilor din Comisia
juridica, s-a dorit eliminarea aspec
hotarare, insa eI nu devine legal I
va spun. Pentru ca aceasta institu1
Sector 4, ca institutie separata, est
sa aprobam norme de funcjionare
ilegal. Asta voiam sa va spun. in al
meu Andrei Badiu, a spus ca nu t



prefectul va ataca. Nu, noi trebuie sa aprobam, in Consiliul General, acte
care sunt legale. Nu trebuie sa ne bazam ca oricum, daca Tl adoptam noi,
le va ataca prefectul 9i se vor suspenda. Nu, verificarea de legalitate
trebuie facuta si de catre noi, conform codului administrativ. in al doilea
rand, spune domnul Badulescu, ce prejudiciu s-a creat? Nu 9tim inca,
poate procurorii vor analiza. Dar ideea este a§a: ca norma aceasta de
drept, vorbesc de articolul 82 alineatul (1) litera h) 9i alineatul (3) din Legea
215, protejeaza un interes general. §i cand e protejat un interes general
si este Tncalcata norma, intervine nulitatea absoluta, conform Codului Civil
Doar ca aplicam articol 1250 din Codul Civil, nu articolul 1311 cu
ratificarea. Asta voiam sa vi spun. Muljumesc mult!

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
va multumim si noi!

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
O secunda. Deci, daca fmi permiteji, doamna Gram, stimati colegi,

vreau sa va spun un singur lucru: ca a9 vrea sa iau in considerare ceea
ce spuneti dumneavoastra, numai ca dezbracand de enumerarea acelor
articole 9i frumos punctate, chiar daca sunteti racita 9i va doresc multi
sanatate, sincer va doresc, ca eu de-abia Tncep sa ma fac bine, o
saptamana m-a pus in cap, ejale, dar nu conteaza.

Haideti sa va spun ceva: dupa ce s-a Tnfiinjat, in anul 2018, aceasta
institutie la Sectorul 4, tot timpul au aparut acte de dispozitie ale primarului
inclusiv de Tnfiinjare, ulterior, de Tnfiintare, pentru organigrama 9i a9a mai
departe. Niciodata Institu+ia Prefecturii nu a sanc+ionat chestiunea asta. §i
vreau sa va spun ca o lunga perioada de timp sau 75% din ace9ti doi ani,
in ace9ti doi ani de guvernare locala, nu a fost nirneni altul prefect decat
din partea USR-ului. Adica eu nu am vazut, bun, i-a scapat in perioada
2018-2020, ne-a scapat noua, sa spunem, da? Dar dupa aceea, toate
actele de dispozijie ale primarului care sunt supuse controlului, nu s-a
intervenit pe ele. De aceea eu ma uit, sincer, cu oarecare reticenta, fata
de aceste sustineri. Daca Tntr-adevar lucrurile stau asa, Institutia
Prefectului se va pronunta pe aceasta chestiune 9i vom vedea ce iese. Am
Tnteles punctul durnneavoastra de vedere, nu Tncerc sa va schimb pozitia
in momentul votutui, va urez multi sanatate 9i Durnnezeu sa ne ajute pe
toti !

(
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Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Am cerut doar un drept Ia replica fata de cele spuse mai devreme.

Desigur, nu putem sa vorbirn noi despre prejudicii, nu avem acest drept 9i
nici informatii 9i nici legalitatea sa facem acest lucru, dar a9 vrea sa pun 9i
eu o Tntrebare retorica legata de sectorul 4: daca totul este minunat acolo,
in sector. . .

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Din pacate, spre disperarea altora.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
... o Tntrebare punctuala legata de amenajarea de langa statia de

rnetrou de la Timpuri Noi, care Tnainte era un spatiu verde. Nu a fost
niciodata cedata administrarea acelui spatiu de catre PMB Sectorului 4 si
totu9i a avut loc anul trecut 9antier acolo. S-a betonat toata suprafata, s-a
facut o parcare cu bariera pe care sectorul 4 dore§te sa Tncaseze de la
ceta+eni parcari publice.

i

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
§i ce ne spuneji? Care e 9tirea?

(

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
§tirea este ca sectorul 4 a cheltuit din banul public pentru o

amenajare a unui teren care nu este Tn administrarea sectorului 4.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Nu este adevarat. Pot sa va lamuresc eu? Daca fmi permiteti, ca

locuitor al sectorului 4 9i ca membru al organiza{iei PSD Sector 4, pot sa
va lamuresc? Pe vremea cand dumneavoastra nu pa9iseji in interiorul
politicii au mai fost, rnai sunt alte colege, ca nu vreau sa Ie spun numele,
ca numai pe ele nu aveam chef sa Ie aud acuma, sau colegi, care au avut
aceea9i pozitie, aceea9i structura, aji eviden+iat o nelegalitate vizavi de,
ce sa vedeji? Parcarea de la Palatul Copiilor. ca a9a e de pe vremea cand
eram eu mic 9i a9a ramane Tn mintea mea. §i tot a9a, a+i ie9it, v-a+i rupt
hainele

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Este acela§i lucru, domnule Badulescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
O secunda, lisaji-ma sa vorbesc. Lisaji-ma sa vorbesc!

d/
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Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
V-am confirmat ca este acela§i lucru , Tntr-adevar.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Exact acela§i lucru e, ca acum aceea9i critica o aduceti.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
Pai nu e in regula.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai de ce, daca e acelasi lucru? Numai ca diferenta e ca aia era la

Palatul Copiilor 9i asta e la Timpuri Noi. Tot in aceea9i zona. Dar care e
problema, nu Tnjeleg ce reclama li prin asta. ca nu e bine Tn sectorul 4 sa
avem parcari. Nu, vreti sa stam ca in sectorul 6, ca nu are lumea unde sa
parcheze. in tot Bucure9tiul sa sUm ca la primarie? Ce sa facem? Aji votat
legea, ne-am facut de ras cu parcarile, nu mai 9tili cum sa daji Tnapoi acum
cu tarifele. le9iti la oameni Tn fala 9i spuneji: ba, atat putem noi. Dar nu
veni Ii 9i criticaji.

(

Dornnul Consilier Nicorescu Nicorel
E aceeasi situatie ca la Palatul Justitiei cand domnul Robert Negoi@

s-a apucat sa faca amenajari acolo.. .

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Domnule Nicorescu, va rog sa nu vorbiti unul peste altul.

Domnul Consilier Nicorescu Nicorel
. nu iI avea Tn administrare.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu stiu ca daca de fata nu sunt anumite persoane §i vrem sa criticam

activitatea lor, e bine, recomandarea mea este sa ne oprim, sa ii chemam
odata sau va duceti, sa va Tnscrieti Tn audienla 9i, cu siguran Ia, va
lamureste 9i primarul sectorului 3 9i primarul sectorului 4. la uite, domnule,
chiar doua sectoare Tn care se vede ceva 9i tot nu e bine. Bine, am Tnteles,
Gata, oricum dumneavoastra nu votaji. Am Tnjeles punctul de vedere. va
rog frumos, PSD a Tncheiat dezbaterile pe acest subiect. Haideji sa intrarn
la vot !abi=&pn.

b ’-y„_{ X;/'
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Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Urmeaza domnul Badiu, are cuvantul, urmeaza domnul Mori

domnul Badiu. Multumesc!



Domnul Consilier Badiu Andrei
Raportat la cele enuntate mai devreme 9i aici ma refer la cele

enuntate de doamna Gram. Dupa aia sigur ca am divagat un pic, chiar
daca ar fi probleme pe infiintarea acestei administra Iii, noi nu putem sa ne
facem ca nu exista, pai cata vreme aceasta persoana juridica exista 91 in
dreptul romanesc are un CIF, angajeaza contracte, are un buget, nu ne
putem face ca nu exista.

sa aprobam ni9te norme, eu nu o vad nici macar ca un efect al unei
aprobarii tacite, a unei confirmari tacite, de aia doamna Gram ... chtar
daca nu e sigur, trebuie sa verificam, avem 9i prerogativa sa verificam
legalitatea, sa votam 9i din punct de vedere al legalita+ii, dar eu nu am ce
sa fac cata vreme o instanla sau Institutia Prefectului nu s-au pronuntat
daca aceasta persoana care acum juridic este Tnfiintata 9i traie9te din
punct de vedere al circuitului civil, pot sa o opresc eu acurn.

Eu pot cel mult, sigur ca o confirm, nu o ratific, sigur pentru norme
eu nu vad o problema ... .

(

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Daca ati terminat are cuvantul domnul Adrian Moraru.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Multurnesc, domnul pre§edinte!

Fiind un subiect destul de Tncins 9i care ma rog nu ca e vreo surpriza,
ma rog nu Tncins, destul de delicat Tn esenla, m-a9 fi a9teptat ca cineva
din partea primariei 9i 9tiu ca sunt ni9te reprezentanji care a9teapta Tn
Tntalnire de9i cand spun cineva, ma gandeam cred ca fie Ia un
reprezentant al Consiliului Sector 4 fie chiar domnul primar, repet avand
in vedere cat de delicat este subiectul .. . .

(

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Domnul Moraru, Tmi cer scuze ca intervin, este cineva care a9teapta

sa dea explica{ii, domnul care este city manager.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Bun, accept 9i asta, nu neaparat pe domnul Balula, sa poata sa T9i

exprime cuvantul pe lucrurile astea, a9 avea chiar 9i o Tntrebare.
in a9tia patru ani de zile au avut un control de la Curtea de Conturi

care a spus ceva legat de lucrul acesta?
Tnainte sa Tmi raspunda, din nou, a9 vrea sa spun foarte clar 9i sa,

fiu de acord neaparat de9i nu cred ca aici problema este daca suntel
acolo sau nu de acord cu domnul Badiu, eu exprim exact punct©’I dg
vedere OPUS, eu nu am cum Sa Tmputernicesc pe cineva Sa institute nI
pe o structura pe care eu, Consiliul General, nu eu personal, n
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aprobat 9i conform Codului administrativ, conform Legii nr. 215 pe vrernea
aia, noi eram cei care trebuia sa le probam 9i din moment ce noi nu am
aprobat o asemenea structura nu putem .... mi se pare ilogic sa
Tmputernicesc pe cineva sa ii dea norme de organizare 9i funcjionare, asta
in conditiile Tn care Tntotdeauna pentru orice structura se vine la Consiliut
General

Atunci de ce mai face lucrul acesta? sa faca toate sectoarele cand
mai vor sa faca ceva chiar §i domnul Balu@ a venit cu reorganizare 9i a
facut o externalizare la Tnvatamant 9i am spus atunci 9i o spun 9i acum, in
principiu nu am ceva Tmpotriva aprobarii oricarei asernenea structurii, eu
am o problema cu firmele.

in general cand vreo institu jie publica vrea sa T9i faca a9a o
excrescenta separata, a9a vai de capul ei, dar in domeniu public nu am
de ce sa ma opun, dar trebuia sa vina la Consiliul General 9i sa aiba o
asemenea prevedere.

Repet, Tntrebarea mea pentru cei de la Sectorul 4 este daca Tn ace9ti
4 ani au avut vreun control de la Curtea de Conturi care le-a spus ca sunt
”In plop 9i plopul Tn aer”?

r

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
va rog frumos sa daji cuvantul domnului Andrei Trocan,

reprezentantul Primariei Sectorului 4.

Domnul Trocan Andrei - reprezentantul Prirnariei Sectorului 4
Multumesc!
Buna ziua!
A9 dori sa fac o precizare Tnainte sa va raspund la Tntrebare domnul

consilter
(

La momentul Tnfiintarii Directiei de Mobilitate Urbana s-a avut Tn
vedere Hotararea nr. 272/5.12.2002 a Consiliul General at Municipiului
Bucuresti prin care s-a aprobat exercitarea de catre Consiliul Local al
Sectorului 4 a atribujiilor privind aprobarea organigramei, statului de
func Iii, numarului de personal 9i regulamentului de organizare 9i
functionare ale aparatului propriu de specialitate 9i ale serviciilor publice
de interes local

Sewicii publice de interes local care sunt definite la articolul 5 litera
k) din Codul administrativ ca servicii destinate sa deserveasca toti membrii
unei comunitati, c
Mobilitate Urbana

Noi. conside
Tnfiintarea Tn mod
expresa a aparut



UNICREDIT cu care Direcjia de Mobilitate Urbana este Tn proceduri de a
TI contracta

sa va raspund la Tntrebare, Curtea de Conturi, am avut anul acesta
un control 9i nu a ridicat nicio problema de legalitate Tn privinta funcjionarii
directiei

Mu ltumesc!

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
Doar o Tntrebare suplirnentara, anul trecut sau chiar anul acesta ati

venit Ia noi cu o solicitare de Tnfiintare a unei directii de Tnvatamant, o
structura externalizata pe Tnvatamant, acolo de ce nu ati luat Tn calcul ca
la feI aveti o aprobare tacita pe pIano sa infiintaji orice.

Cu aia de ce ati venit Ia noi cu ea?

( Domnul Trocan Andrei - reprezentantul Primariei Sectorului 4
in anul 2021 Consiliul General a Tmputernicit Consiliul Local sa

realizeze o asociere cu STB –ul, nu a fOBt nicio problema.

Domnul Consilier Moraru Adrian - Flavius
La structura de Tnvatarnant de ce ati venit la Consiliul General sa va

aprobe ca e in aceea9i situatie cu asta. ....la aia de ce nu ati interpretat ca
aveti de pIano acordul Consiliului General care oricum nu exista.

(

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Domnul Trocan, va rog sa ii mai repetaji o data, sa-I rugam pe

domnul Moraru sa ia pixul 9i hartia Tn mana, sa vada Tn baza carui text de
lege a+i organizat institujia care acum este Tn discutie.

Mai citili inca odata sa injeleaga ca izvorul de drept Tn baza caruia
ati fundamentat hotararea pe care s-a dezvoltat aceasta structura este
alta. Mai cititi o data, va rog.

Domnul Trocan Andrei - reprezentantul Prtmariei Sectorului 4
Hotararea nr. 272/5. 12.2002.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Bun, am Tnjeles. Deci, pana atunci, o sa va rog sa o trimiteji sa o

averr1 Sl noi
ordinea de zi si cam asta este treaba si inca o data
mentionati din anul 2018 9i pana Tn prezent ... Din anul 2018 9i
prezent de cate ori aji trimis la Ministerul Finanjelor executia
vederea validarii 9i descarcarii de gestiune?



Domnul Trocan Andrei - reprezentantul Primariei Sectorului 4
in fiecare an.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
De multe ori, va spun eu, 2019, 2020, 2021, 2022 urrneaza.

Misiunea a curs in vreun feI de aceasta chestiune vizavi de exercitiu
bugetar, pentru ca sumele sunt foarte mari acolo.

Domnul Trocan Andrei - reprezentantul Primariei Sectorului 4
Nu a ridicat Curtea de Conturi nicio problema

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
va multumesc din suflet domnul Trocan, o zi buna!

( Domnul Consilier Covaci Florin
A fost cumva domnul Badalau acolo Tn inspectie? §tili cumva?

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Doamna Gram a solicitat cuvantul.

Doamna Consilier Gram Anamaria -Alina
La ceea ce a spus domnul city manager de la Sectorul 4, prin

Hotararea nr. 272/5.12.2002, o sa va citesc un articol unic ” se aproba
exercitarea de catre Consiliul Local al Sectorului 4 a atributiilor privind
aprobarea organigramei, statul de func+ii, numarul de personal 9i
regulamentul de organizare 9i funcjionare a aparatului propriu de
specialitate 9i ale serviciilor publice de interes”, prin urrnare prin acest
articol unic din aceasta hotarare se aproba, se da o competenla Consiliului
Local Sector 4 sa aprobe organigrama, statul de functii, etc., dar nu
competen{a de infiinjare a unei institu+ii publice noi, este vorba de o
competenta complet diferita prevazuta de Cod. Asta vreau sa spun.

Deci Tn baza acestei hotarari 272 nu se putea Tnfiinta 9i nu se putea
lua Hotararea de Consiliu Local numarul 8 din 2018, nu poate fi temei legal
de altfel ea nici nu apare ca temei legal in referatul de aprobare.

Multumesc mult!

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Haideti sa trecem la vot ca asa o ducem pana la sfarsit
Am in{eles, nu votaji. Este Tn regula. Haideti sa votam 9i dupa a

vedem ce zice Institutia Prefectului
(



Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Supun la vot amendamentul doamnei Comanici, daca nu mai

sunt interventii si Tntrebari
Multumesc! Domnul Melciu, domnul George Nicolaie, doamna

§tefania Petre, domnul Stelian Bujduveanu, va rog sa finalizaji procedura
de vot

Doamna Consilier Tudor Mirona
Buna ziua. Am o problema de conexiune. S-a consemnat votul meu?

Miruna Tudor sunt.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Da, ati finalizat votul
Multumesc!

Doamna Consilier Tudor Mirona
Mu ltumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Doamna Stoica loana, va rog sa finalizati procedura de vot.

Doamna Consilier Stoica loana
Am votat pentru.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Cu 35 de voturi pentru, 3 abjineri, 14 Tmpotriva, amendamentul

a fost adoptat.

Supun la vot proiectul in integralitatea lui cu amendamentul
votat.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Doamna Stoica opriti microfonul.

Domnul Consilier Nicolaie George

a par.

pentr



Doamna Secretar general Zamfir Georqiana
Este forma proiectului depus, dar ca urmare a amendamentului

formulat 9i depus Tn scris de catre doamna consilier Comanici, cat 9i a
precizarii ca 9i sintagma din titlu nu se va mai regasi, cand se va redacta
hotararea va fi fara ratificarea, atat Tn articol cat 9i Tn titlu. Forma proiectului
este cea depusa inijial 9i transmisa tuturor consilierilor. Dupa momentul
votului Tn integralitate automat sintagma nu se va mai regasi, deci fara
ratificare.

Domnul Consilier Nicolaie George
va multurnesc frumos pentru precizari doamna secretar.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Domnul §tefan Stofor, domnul Adrian Vigheciu, domnul Sorin

Purcarea, domnul George Nicolae, va rog sa finalizaji procedura de vot.
Domnul Purcarea, domnul George Nicolae, va rog sa finalizaji procedura
de vot

Multumesc!
Domnul George Nicolae, va rog sa finalizati procedura de vot
Cu 35 de voturi pentru, 2 abjineri, 15 impotrivi, proiectul Tn

integritatea lui a fost adoptat.

Trecem la proiectul numarul 2 - Proiect de hotarare pentru
solicitarea catre Guvernul Romaniei de adoptare a unei hotarari
privind transmiterea imobilului Tn suprafa$ de 11.382 mp, situat Tn b-
duI Doina Cornea (fost b-duI Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din
domeniul public al statului in domeniul public al municipiului
Bucure9ti Tn vederea realizarii unui parc.

Daca nu exista Tntrebari Pi interpelari, rog colegii sa supuna la vot
proiectul. Multurnesc!

Domnul Consilier Smighelschi Cosmin Victor
Pentru.
Nu fmi mai apare.
Muttumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Mul+urnim 9i noi domnul Smighelschi.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pentru.
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Domnul Consilier lordanescu Anqhel
Buna ziua. Vreau sa spuneji daca a fost consemnat 9i votul meu?

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Nu

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
Rugamintea mea este sa fmi spuneti daca a fost consemnat 9i votul

meu?

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Nu, nu a fost consemnat, pute li sa TI spuneji 9i verbal. Cum votati?

va puteti exprima verbal votul domnul lordanescu.
Domnul Rare9 Hopinca, domnul Nasi Calentaru, dornnul Marius

Pavel, va rog, sa finalizaji procedura de vot. Domnul Florin Melciu,
doamna Natalia Petrescu.

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
Repet am o problema de conexiune. Vreau sa 9tiu daca a fost

consemnat si votul meu? Nu va aud.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Domnul lordanescu, nu a fost consemnat votul dumneavoastra

online, va rog sa TI exprirnati verbal.

Domnul Consilier lordanescu Anqhel
Pentru
lordanescu pentru.

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Multumesc domnule lordanescu.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Mai sunt de la not care nu au votat domnul pre9edinte?

Domnul Presedinte de sedinta Hazarian Constantin
Nu. A avut toata lumea
Cu 52 de voturi pentru, 0 abjineri, 0 Tmpotriva,

ptat.
Nemaifiind proiecte pe ordinea de zi declar 9edinta
Multumesc frumos!
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Mentiune: Rezultatul final al votului este: 51 de voturi pentru, 0
abjineri, 0 voturi impotriva (voturi generate de platforma online de
videoconferin la Webex adunate cu cele exprimate verbal de catre
domnii consilieri generali Smighelschi Cosmin Victor 9i Melciu
Florin). Domnul consilier general lordanescu Anghel 9i-a exprirnat votul
pe platforma online Webex.

Sedinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
s-a incheiat Ia ora 13:24.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu ’Fnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direcjia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinla WebEx pe
care s-a desfa9urat §edinta, care constituie anexa la prezentul proces-
verbal precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii
generali care au participat la 9edin R, dar nu au putut vota pe platforma
WebEx

PRESEDINTE DE SEDINTA n=\ SECRETAR GENERAL
'o ;A MUNICIPIULUI BUCURESTI

Hazaria >nstanti n
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1.Procesul verbal al Sedintei CGMB din data de 25.11.2022
A.Pentru 33/50 ( 66%)
B.Ablinere 13/56 ( 26%)
c.impotriva g/50 ( 0%)

Niciun rispuns 4/50 ( 8%)

A B C

Anghel Iordanescu
maxim marius catalin
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
Olteanu
Nicorel Nicorescu
Adrian Moraru
melciu florin
Florin Covaci
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Rares Hopinca
Diana Mardarovici
George Nicolaie
Nina Sandulescu
Stoica Ioana
adrian florescu
Gherghiceanu Florentina
Honorius E . Circa
Nasi Calentaru - PSD

Monica Davidescu
Podar Marian Vasile
stelian bujduveanu
Horia Visan
Razvan Nicolae SEBE

Ionut Aruxandei
Badiu andrei
Catalin Deaconescu
Adrian V
Cristian Doicin
Marius Pavel
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Tomescu Horia
Ana Ciceala
Andrei Ionescu
Muresan Manuela
Roxana Cantea
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Anghel Iordanescu
Anamaria Gram
Valentin Necula
ENCIU MIHAELA
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Stefania Petre I X }
Anca Comanici I X 1 }
Aurelian Badulescu I I X I
Cosmin-victor Smighelschi I X 1 1

I
I
I



1.Ordinea de zi a sedintei in integralitatea sa
A.Pentru 35/51 ( 69%)

B.AbTinere 13/51 ( 25%)
C. impotrivi Q/51 ( 0%)

Niciun raspuns 3/51 ( 6%)

maxim marius catalin
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
01teanu
Nicorel Nicorescu
Adrian Moraru
melciu florin
Florin Covaci
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Rares Hopinca
Diana Mardarovici
George Nicolaie
Nina Sandulescu
Stoica Ioana
adrian florescu
Gherghiceanu Florentina
Honorius E . Circa
Nasi Calentaru - PSD

Monica Davidescu
Podar Marian Vasile
stelian bujduveanu
Horia Visan
Razvan Nicolae SEBE

Ionut Aruxandei
Badiu andrei
Catalin Deaconescu
Adrian V
Cristian Doicin
Marius Pavel
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Tomescu Horia
Ana Ciceala
Andrei Ionescu
Muresan Manuela
Roxana Cantea
Costin Hazarian
Elisabeta Lipa
Anghel lordanescu
Anamaria Gram
Valentin Necula
Andrei Rigu
ENCIU MIHAELA
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Stefania Petre
Anca Comanici
Aurelian Badulescu
Cosmin-victor Smighelschi
Sorin Purcarea

1 lx 1
1 x 1 1
1 xl 11 lx 1
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1.Amendament Grup PSD la pct . 1
A.Pentru 34/52 ( 65%)
B.AbTinere 3/52 ( 6%)
c.impotriva 14/52 ( 27%)

Niciun raspuns 1/52 ( 2%)

maxim marius catalin
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
Olteanu
Nicore1 Nicorescu
Adrian Moraru
melciu florin
Florin Covaci
Mirona TUDOR

Valeriu Suhan
Rares Hopinca
Diana Mardarovici
George Nicolaie
Nina Sandulescu
Stoica loana
adrian florescu
Gherghiceanu Florentina
Honorius E . Circa
Nasi Calentaru - PSD

Monica Davidescu
Podar Marian Vasile
stelian bujduveanu
Horia Visan
Razvan Nicolae SEBE

Ionut Aruxandei
Catalin Deaconescu
Adrian V
Cristian Doicin
Marius Pavel
RAZVAN SOCOLOVICI
Gabriel Rau
Tomescu Horia
Andrei lonescu
Muresan Manuela
Roxana Cantea
Anghel lordanescu
Anamaria Gram
Valentin Necula
Andrei Rigu
Badiu andrei
Sanda Hristudor
Elisabeta Lipa
Cosl=in Hazarian
Ana Ciceala
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ENCIU MIHAELA
Stefania Petre
Anca Comanici
Aurelian Badulescu
Cosmin-Victor Smighelschi
Sorin Purcarea
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1. Pct . 1 Protect de hotarare privind ratificarea infiinTarii Direcjiei pentru
Mobilitate Urbana Sector 4 ;i de imputernicire expresa a Consiliului Local al
Sectorului 4 de a institui norme de organizare ;i funcjionare a DirecTiei pentru
Mobilitate Urbana Sector 4

A.Pentru 35/52 ( 67%)
B . Ab\inere 2/52 ( 4%)

c.impotriva 15/52 ( 29%)
Niciun raspuns g/52 ( e%)

maxim marius catalin
Daniela Raiciu
Stefan Stofor
Natalia Petrescu
Razvan Mitu
Olteanu
Nicore1 Nicorescu
Adrian Moraru
melciu florin
Florin Covaci
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1.Pct . 2 Proiect de hotarare pentru solicitarea catre Guvernu1 Romaniei de
adoptare a unei hotarari privind transmiterea imobilului in suprafa Ti de 11.382
mp, situat in b-duI Doina Cornea (fost b-duI Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din
domeniul public al statului in domeniul public al municipiului Bucure;ti in
vederea realizarii unui parc

A.Pentru 49/51 ( 96%)
B.Ablinere e/51 ( 0%)
C.impotrivi g/51 ( 0%)

Niciun raspuns 2/51 ( 4%)
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